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This is a moving love story between two girls in high school. Written in Peters's
trademark breezy, humorous style with a layer of deep feeling just beneath the surface,
this is a worthy successor to Nancy Garden's classic young adult coming out novel,
Annie on My Mind.
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-----------------------------
It's all about love and hate in Holland's life. Annie on my mind is better though.

-----------------------------
两星半吧，并不是很出彩但也可供马桶文学消遣了。

-----------------------------
: (
YA姬文真的是...浪费时间在身份认同上就要浪费三千年。不过高中生的校园故事再好看
也好看不出大天儿来吧大概...所以谁能给我推荐点姬文啊！！！

-----------------------------
不如annie on my mind多矣，不明白为什么goodreads得分那么高

-----------------------------
A regular story about a girl falling for another girl,when the first time she saw her in the
mirror. Then through a hard time struggle they finally get together.it seems like all this
kind of story have the common storyline,you never could have big fantasies about
this,it barely surprise readers.

-----------------------------
某位前任送的书 那时我还年少无知

-----------------------------
不知道Goodreads上怎么就4分了，还以为不错，结果太普通！！看前几章就想放弃了
，最终还是坚持看完了，看到最后也就那样。。。
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